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澳門設計師協會代表朱焯信先生頒發澳門設計師協會特別獎給得主李鐸同學、干慶
青同學（由同學代替領獎）
The Winners of Macau Designers Association Special Award, Duo Li and Qing-
Qing Gan, were Awarded by Mr. James Chu, Representative of Macau Designers 
Association (Received by a Delegate)

台灣設計聯盟代表章琦玫女士頒發台灣設計聯盟特別獎給得主余婷婷同學（由同學
代替領獎）
The Winner of Taiwan Design Alliance Special Award, Ting-Ting Yu, was Awarded by 
Ms. Chi-Mei Chang, Representative of Taiwan Design Associations (Received by a 
Delegate)

頒獎典禮 Award Ceremony

亞洲設計連代表William Harald-Wong先生頒發亞洲設計連特別獎給得主劉育如同
學、吳志豪同學、張譽瀚同學、劉芸瑄同學
The Winners of Design Alliance Asia Special Award, Yu-Ru Liu, Chih-Hao Wu, 
Yu-Han Chang, and Yun-Xuan Liu, were Awarded by Mr. William Harald-Wong, 
Representative of The Design Alliance Asia

世界設計組織代表Mugendi K. M'Rithaa先生頒發世界設計組織特別獎給得主
Binayak Mondal同學
The Winner of World Design Organization Special Award, Binayak Mondal, 
was Awarded by Mr. Mugendi K. M'Rithaa, Representative of World Design 
Organization

超過百名同學與貴賓一同參與頒獎典禮之盛況
More Than One Hundred Students and Guests Attended the Award Ceremony
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展覽紀實 Exhibition

本屆獲獎作品在 2019 年 12 月 6 日展覽於松山文化

創意園區內的誠品表演廳外，展出自 21,988件參賽

作品中脫穎而出的 74 件獲獎作品，作品涵蓋產品設

計類、視覺設計類、數位動畫類及廠商指定類，以

海報掛軸方式呈現，開放一般民眾參觀。本次展出

作品不僅充分展現參賽學生對今年度設計大賽主題

「Empathy」的詮釋，更反映了新生代對當代社會的

多面向思考。頒獎典禮後，還可看見來自國內外的獲

獎者、指導老師、與會設計師及國際設計組織代表們

於展覽會場交流及欣賞作品，期待能藉此開啟設計界

更多國際間、產學間的合作機會。為了讓更多民眾能

欣賞本屆的得獎作品，獲獎作品展覽也於 2019年 12

月 3日至 12月 15日移師至臺中國立公共資訊圖書

館舉行。

Winning works of this year's competition were 
exhibited outside the Eslite Performance Hall at 
Songshan Cultural and Creative Park on December 
6, 2019, which is open to the public. The 74 winning 
works standing out from a total number of 21,988 
entries in the Product Design Category, Visual 
Design Category, Digital Animation Category, and 
Brand Specified Category were exhibited. The 
winning works not only demonstrated the students' 
interpretation of the theme of the competition 
"Empathy, "  they a lso ref lected the younger 
generation's contemplation of our modern society. 
After the Award Ceremony on December 6, award 
winners from Taiwan and abroad gathered together 
with instructors, jurors and representatives of 
international design associations at the exhibition 
to discuss and appreciate the winning works with 
the hopes of initiating collaborative opportunities for 
design projects between different countries, and 
between the academia and the industry. In order to 
promote the winning works and let more people have 
the opportunity to appreciate them, the exhibition 
was held at the National Library of Public Information 
in Taichung from December 3rd to 15th as well.

松山文化創意園區誠品表演廳展覽現場
Exhibition at the Eslite Performance Hall in the Songshan Cultural and Creative Park
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海內外歷屆作品展 Domestic and International Exhibitions

本年度臺灣國際學生創意設計大賽於國內外舉辦了歷

屆作品展覽，國內展覽分別於國立臺北商業大學、正

修科技大學、明志科技大學、東海大學、銘傳大學、

醒吾科技大學展出歷屆得獎作品；海外展覽分別於印

尼雅加達的 Kopi Kalyan、泰國曼谷設計週、墨西哥

聖路易斯波托西自治大學 (UASLP)的 Casa Cartel展

出歷屆得獎作品，藉此向國人及國際展現臺灣年輕設

計競爭力。

This year, the execution team of Taiwan International 
Student Design Competition held several exhibitions 
of past years' winning works both in Taiwan and 
abroad. Exhibitions in Taiwan were hosted in 
National Taipei University of Business, Cheng Shiu 
University, Ming Chi Institute of Technology, Tunghai 
University, Ming Chuan University, and Hsing Wu 
University; exhibitions abroad were held at Kopi 
Kalyan in Indonesia, Bangkok Design Week 2019 in 
Thailand, and Casa Cartel of Autonomous University 
of San Luis Potosí (UASLP) in Mexico. Through these 
exhibitions, TISDC would like to show people in 
Taiwan and around the world the competitiveness of 
Taiwan's young designers.

海內外歷屆作品展 Domestic and International Exhibitions

附錄－競賽簡介

Appendix - Competition Regulations



附錄－競賽簡介

Appendix - Competition Regulations



活動目的

鼓勵國際間學生創意設計交流，發掘新生代創意設計人才。

主題說明

Empathy

See Things through Others' Eyes; Put Yourself in Their Shoes.

人同此心，心同此理，換位思考，人同理心

活動特色

• 全球學生設計大賽總獎金高達新臺幣 480 萬元 

• 全球最大規模的國際學生設計大賽 

• 國際設計組織授權合作設置獎項 

• 免報名費及參展費 

參賽資格

限定國內外高級中等以上學校在校學生（以網路截止報名時間為準，須

為西元 1989年 4月 28日之後出生，年齡 30歲以內。女性申請人於申

請年限之前曾有生育事實者，每胎得延長年限兩年）

*應屆畢業生（2019年 6月畢業）及新生（2019年 9月入學）皆可報名參加。

徵件需求

能表達競賽主題「Empathy」之創意設計。

參賽類別

產品設計、視覺設計、數位動畫、廠商指定，共四類。

報名費用

免繳報名費

參賽時間表

線上報名及參賽作品送件截止

2019 年 5 月 1 日至 2019 年 6 月 30 日，臺北時間 24:00(GMT+08:00) 

初選

2019 年 9 月上旬

入圍名單公告並通知第二階段交件

2019 年 9 月中旬

入圍者第二階段繳件截止日

相關訊息將與入圍名單一併公告

決選

2019 年 10 月下旬

頒獎典禮暨獲獎作品展覽

2019 年 12 月上旬

報名流程

※請注意：

• 為保障參賽者權益，報名時請填入經常使用的 E-mail信箱，執行單位

將會以此信箱傳送比賽重要訊息，包含入圍與得獎通知。

• 主辦單位將寄發年度專刊與證書給所有得獎及入圍者，請務必於報名

時填寫正確之可收件地址。

• 報名截止後，將無法再修改作品名稱及參賽者姓名，請務必填寫正確。

決選送件

產品設計類入圍者請繳交以下項目

作品輸出：請輸出實體說明海報，每張 A2 大小（42X59.4cm），每件作

品至多 3 張，不需裱裝於襯卡或裱板上。海報內容說明文字必須以英文為

主。

作品電子檔上傳：包括作品說明海報與產品照數位檔案（JPG 檔，

300dpi，印刷品質，CMYK 模式）、所有設計者之清晰半身照片（2MB

以上，JPG 檔，300dpi）

視覺設計類入圍者請繳交以下項目

作品輸出：每張 A2 大小（42X59.4cm）。每件作品至多 3 張，不需裱

裝於襯卡或裱板上。

作品電子檔上傳：包含原寸作品檔案（JPG 檔，300dpi，印刷品質， 

CMYK 模式）、所有設計者之清晰半身照片（2MB 以上，JPG 檔， 

300dpi） 

數位動畫類入圍者請繳交以下項目

作品電子檔上傳：包括作品正片（10 分鐘以內，800MB 以內，MOV/ 

MP4 檔）、作品宣傳圖 5 張以內（JPG 檔，300dpi）、所有設計者之

清晰半身照片（2MB 以上，JPG 檔，300dpi） 

廠商指定類參賽者請繳交以下項目

作品輸出：請輸出實體說明海報，每張 A2 大小（42X59.4 cm），每件

作品至多 3 張，不需裱貼於襯卡或裱板上。海報內容說明文字必須以英文

為主。

A. 請至官方網站 www.tisdc.org 線上註冊

A.下載「參賽聲明同意書及著作授權同意書」

D.報名完成

報名截止日前，參賽者可利用個人帳號密碼登入，進行新增作品上傳、修改

作品資料、修改個人資料等動作。

B. 所有入圍者及廠商指定類參賽者須上傳之檔案

1. 作品電子檔上傳 

2.「學生身分證明文件」掃描檔（所有創作者皆需具備證明文件）
3.「出生年月日證明文件」掃描檔（所有創作者皆需具備證明文件）
4. 填妥並簽名的「參賽聲明同意書及著作授權同意書」掃描檔（每件作品

務必填寫一份。若為小組報名，由一人代表填寫即可。）

B. 以個人帳號登入，逐一登錄您的作品，並取得每一件作品之作品序號

C.上傳作品

產品設計

請依規定製作作

品說明海報電子

檔並依序號上傳

* 每件作品最多上
傳 3 張說明海報，
每個檔案 1MB 以
內， 檔 案 格 式：

A3、300dpi、JPG
檔、CMYK

視覺設計

請依規定製作作

品海報電子檔並

依序號上傳

* 作品可單一或系
列稿呈現，系列作

品最多 3 張，每個
檔 案 1MB 以 內，
檔 案 格 式：A3、
300dpi、JPG 檔、
CMYK

數位動畫

請依規定上傳

30-60 秒作品精

華片段及 10 分

鐘正片

*精華片段：100MB
以 內，MOV / MP4
檔；10 分 鐘 內 正
片：800MB 以內，
MOV / MP4檔；以
及作品宣傳海報一

張：A3、300dpi、
1MB以內，JPG檔、
CMYK

廠商指定

請依規定製作作

品說明海報電子

檔並依序號上傳

* 每件作品最多上
傳 3 張說明海報，
每個檔案 1MB 以
內， 檔 案 格 式：

A3、300dpi、JPG
檔、CMYK



作品電子檔上傳：包括作品說明海報與作品圖數位檔案（JPG 檔， 

300dpi，印刷品質，CMYK 模式）、所有設計者之清晰半身照片（2MB 

以上，JPG 檔，300dpi）。

作品寄送地址 / Mailing Address

2019 臺灣國際學生創意設計大賽執行小組

亞洲大學視覺傳達設計學系 A412 計畫辦公室收

41354 臺中市霧峰區柳豐路 500 號

Recipient: 2019 Taiwan International Student Design Competition

Address: Of�ce A412, No.500, Lioufeng Rd., Wufeng District, Taichung 

41354, Taiwan (Department of Visual Communication Design, Asia 

University)

Phone number: +886-4-23310066

作品上傳網址

www.tisdc.org

※ 請注意：作品請妥善包裝後寄出，運送過程中若對作品造成損傷而影響評審觀感，
主辦單位恕不負責。

評選作業

初選︱依照參賽者所提供之作品電子檔為依據，由評選委員會選出晉級

決選的作品。

決選︱產品設計類、視覺設計類及廠商指定類均以入圍者自行輸出之

說明海報進行評選；數位動畫類以作品數位檔案進行評選。

評審標準

以創意出發，力求突破，切合主題並能表達主題概念與美感的設計。執

行單位將邀請國內外不同領域專家組成初、決選評審團進行評選。

產品設計類︱創意 50%，切題性 30%，圖面表達 20%

視覺設計類︱創意 50%，切題性 30%，構圖與美感 20%

數位動畫類︱創意 50%，美感 30%，切題性 20%

廠商指定類︱創意 40%，切題性與技術符合性 50%，圖面表達 10%

頒發獎項 

產品設計、視覺設計與數位動畫類

年度大獎（1 名）： 

獎金新臺幣四十萬元，獎盃一座，獎狀一紙

金獎（產品、視覺、動畫各 1 名）： 

獎金新臺幣二十五萬元，獎盃一座，獎狀一紙

銀獎（產品、視覺、動畫各 1 名）： 

獎金新臺幣十五萬元，獎盃一座，獎狀一紙

銅獎（產品、視覺、動畫各 3 名）： 

獎金新臺幣六萬元，獎盃一座，獎狀一紙

佳作（若干名）： 

獎金新臺幣一萬元，獎狀一紙

國際設計組織特別獎（若干名）： 

獎金新臺幣十萬元，獎盃一座，獎狀一紙

廠商指定類－技術創新應用獎 ( 由工業技術研究院贊助 ) 

金獎（1 名）：獎金新臺幣十萬元，獎盃一座，獎狀一紙

銀獎（1 名）：獎金新臺幣五萬元，獎盃一座，獎狀一紙

銅獎（3 名）：獎金新臺幣三萬元，獎盃一座，獎狀一紙

佳作（若干名）：獎金新臺幣一萬元，獎狀一紙

※除前述獎項獎金外，獲頒獎項之參賽者，經贊助單位選定具進一步應用與商品化

潛力的創新創意構想提案，另可接續參與原型品 (working prototype)打造補助與後

續商品化輔導機制。

※ 以上各獎項經決選評審小組決議，得從缺或調整；同一作品於同一年度曾在政府
中央部會主辦之相關競賽或教育部「鼓勵學生參加藝術與設計類國際競賽」之表

列競賽項目中獲獎者，由決選評審小組擇優核定獎勵金額，不受前項獎金額度限

制。獎盃與獎狀以教育部部長名義頒發，並於今年年底舉行頒獎典禮。所有得獎

者將公布於官方網站及國內外媒體，以提供廠商進行設計合作案之相關洽詢。

注意事項

關於參賽作品 

• 所有參賽作品均不予退件。

• 參賽者可以個人或組隊參賽，參賽件數不限。

• 同一件作品不得跨類別重複投遞。

• 作品須為參賽者自行創作且具原創性。

• 所有概念、文字、圖案、表格、照片、影片、語音、音樂、動畫等各

種內容及所使用之程式無仿冒、抄襲或其他侵害他人智慧財產權及著

作權之情事。

.

關於參賽者

• 同意接受並遵守本活動注意事項及規範，如有違反本活動注意事項及

規範之行為，經查證屬實，活動單位得取消其參賽或得獎資格，並對

於任何破壞本活動之行為保留相關權利。

• 尊重本獎評審小組之決議。

• 報名參賽時，同一作品已發表、曾在其他比賽獲獎或正在評審中，應

於參賽聲明同意書註明，並主動告知教育部及本賽執行單位，作為政

府頒發獎金之參考依據。

• 不得有請託、關說、利誘、威脅或其他干擾評審委員及評審程序之情

事。

• 參賽者須配合提供其創作之詳細資料，作為日後公開報導與展示之

用。

• 前三名得獎者請親至頒獎典禮受獎，需自付參加頒獎典禮之旅費及來

臺簽證相關手續費用。

關於得獎者

• 提供得獎作品之詳細資料，作為公開報導及展示之用。

• 在公告得獎三年內，得獎者與其得獎作品應配合由教育部所舉辦之相

關展示與宣導活動，並保留作品原始檔案及資料，供教育部備查。

• 得獎獎金應依規定課稅。

• 得獎作品應同意無償、非專屬性授權教育部及本賽執行單位，使用參

賽獲選作品圖片與說明文字等相關資料，製作成視聽著作（影片）與

數位形式檔案，提供教學、研究與公共服務用途之公開上映、公開播

送與網路線上閱覽。若因教學研究之需求，教育部得重製該作品。本

件授權不影響著作人對原著作之著作權及衍生著作權，並得為其他之

專屬授權。

• 得獎作品其後續商品化及行銷行為，不得損害本獎之形象或精神。

關於獲獎資格取消

參賽者及其作品有下列情事之一，經查證屬實者，取消得獎資格，並追

回已領之獎盃、獎狀及獎金：

• 未符合參賽資格。

• 得獎作品經人檢舉涉及抄襲或違反著作權等相關法令，經法院判決確

定者。

• 得獎作品經人檢舉或告發為非自行創作或冒用他人作品且有具體事

證，經查證、審議，裁決應取消獲獎資格者。

• 得獎作品其後續商品化及行銷行為，有損害本獎之形象或精神者。

• 得獎者有請託、關說、利誘、威脅或其他干擾評審委員或評審程序，

經初選評審小組審議後認情節嚴重者。

※ 主辦單位保留活動變動之權利，本活動未竟事宜，依教育部函示規定及網站公布

為準。有關爭議，經活動評審小組審議後，報教育部決定之。

聯絡方式 
2019 臺灣國際學生創意設計大賽執行小組

亞洲大學視覺傳達設計學系

地址：41354 臺中市霧峰區柳豐路 500 號

TEL：+886-4-2331-0066 & 2331-0099

FAX：+886-4-2331-0099

E-mail：tisdc.tw@gmail.com

Website：www.tisdc.org

Facebook：臺灣國際學生創意設計大賽



Purpose 
Encourage international creative design exchange, develop creative 
design talents, express the international image of Taiwan attaching great 
importance to creative design, and establish the international design 
status of Taiwan.

Theme
Empathy
See Things through Others' Eyes; Put Yourself in Their Shoes.

•	Total Prize Money is Up to US$160,000
•	The Largest Student Design Competition in the World
•	International Design Associations Endorsed Special Awards
•	No Registration or Presentation Fee

Qualification
Students who currently enroll at senior high schools or above (Based on 
the internet registration deadline, participants must be born after April 
28, 1989 and younger than 30 years of age. Female participants who 
have given birth before 30 years of age, are entitled to a 2-year extension 
per birth).
*Fresh graduates (graduate in June 2019) and new students (enroll school in 
September, 2019) are also eligible. 

Participating Works
The competit ion theme "Empathy "  must be expressed in the 
participating pieces.

Category 
Product Design, Visual Design, Digital Animation, and Brand Specified 

Registration Fee 
Free 

Timetable
Online Registration and Online Work Submission
May 1, 2019 to June 30, 2019, 24:00 (Taipei GMT+08:00)

Preliminary Selection
early-September, 2019

Finalists Announcement
mid-September, 2019

Delivery Deadline of Final Selection Submission
Finalists should submit printouts and upload works for the Final 
Selection. Related information and the deadline will be noticed in the 
finalist announcement.

Final Selection
late-October, 2019

Award Ceremony and Exhibition
early-December, 2019

Participation Procedure

Please note:
•	Please provide the most frequently used E-mail, to which the executive 

will send important information regarding the competition, including 
the finalist and winner announcements.

•	The organizer will send the annual portfolio and certificate to every 
finalist. Please make sure to fill in the valid mailing address when 
registering.

•	After the deadline of online registration, all information about the entry 
cannot be modified, so please fill in the information carefully.

Final Selection Submission Procedure

Product Design Category 
Printout(s): Please submit at most 3 printouts of your presentation
boards, each piece on A2 size (42 X 59.4cm). The printouts need not be
mounted on cardboards/paperboards. The descriptions on the boards
should be in English.
Upload works: Electronic documents should include:
Digital archives of the posters and product photos (JPG/300dpi/press
qulity/CMYK)
Clear half-length photos of all designers (above 2MB/JPG/300dpi)

Visual Design Category 
Printout(s): Please submit a maximum of 3 posters describing each
piece on A2 size (42 X 59.4cm) paper. The printouts need not be mounted
on cardboards/paperboards.
Upload works: Electronic documents should include:
The electronic file of the work(s), in original size (JPG/300dpi/press
quality/CMYK)
Clear half-length photos of all designers (above 2MB/JPG/300dpi)

Digital Animation Category 
Upload works: Electronic documents should include:
A full length film which must within 10 minutes. (The file must be under
800MB, MOV/MP4 format.)
At most 5 stills/promotion images of the film (JPG/300dpi)
Clear half-length photos of all designers (above 2MB/JPG/300dpi)

Brand Specified Category 
Printout(s):
Please submit at most 3 printouts of your presentation boards, each
piece on A2 size (42X59.4 cm). The printouts need not be mounted on
cardboards/paperboards. The descriptions on the boards should be in
English.
Upload works: Electronic documents should include:
Digital files of the posters and design principles (JPG/300dpi/press qulity/
CMYK)
Clear half-length photos of all designers (above 2MB/JPG/300dpi)

Mailing Address
2019 Taiwan International Student Design Competition
Office A412, No.500, Lioufeng Rd., Wufeng District, Taichung 41354, 
Taiwan (Department of Visual Communication Design, Asia University)
Phone number: +886-4-23310066

Upload Link
www.tisdc.org

*Please note: The printouts should be packed properly before delivery. The 
organizer is not responsible for any damage of art works during the delivery 
process.

Evaluation Operation

Preliminary Selection:
The evaluation will be based on the digital files provided by the 
participants. The evaluation committee will select finalists for the final 
selection.

A. Register online at www.tisdc.org 

D. Registration Completed

After the registration is completed, participants can login to the website using 
their personal account and password to upload new works and modify works 
or personal data until the deadline of submission.

B. Login to your account, enter the project information and you will 
receive a registration code for each entry.

C. Upload works

Product Design 

Please fo l low the 
instructions to upload 
your  presentat ion 
boards.

*You may upload up 
to 3 files per entry. 
Each file must be 
u n d e r  1 M B,  A 3 , 
300dpi, JPG format, 
CMYK.

Visual Design

Please fo l low the 
i n s t r u c t i o n s  a n d 
s a m p l e  b o a r d  t o 
upload your work

*The work can be 
presented a single 
or series design. You 
may upload up to 3 
files per entry. Each 
file must be under 
1MB, A3, 300dpi, 
JPG format, CMYK.

Digital Animation

Please upload a 30-
60 seconds trailer of 
the film.

*The f i le must be 
under 100MB, MOV 
/MP4 format), a full 
length fi lm which 
must be under 10 
minutes. (The file 
m u s t  b e  u n d e r 
800MB, MOV /MP4  
format.) And a film 
poster, A3, 300dpi, 
under 1MB in JPG 
and CMYK format.

Brand Specified

Please fo l low the 
instructions to upload 
your  presentat ion 
boards.

*You may upload up 
to 3 files per entry. 
Each file must be 
u n d e r  1 M B,  A 3 , 
300dpi, JPG format, 
CMYK.

A. Download the Affidavit

B. All the finalists and participants of Brand Specified Category should 
upload the following required documents

1.	Upload works
2.	Scanned file of Student ID card or school enrollment certificate (the 

document of each member in the design team is essential)
3.	Scanned file of the proof of date of birth (the document of each member 

in the design team is essential)
4.	Scanned file of signed Affidavit (one copy for each entry)



Final Selection:
Finalists in Product Design, Visual Design category and Brand Specified 
category will be judged according to the printout works submitted by the 
participants. In Digital Animation category, the nominated films will be 
evaluated according to the digital files.

Evaluation Criteria

The design works will be judged on their creativity, interpretation of the 
theme, expression of concept, and aesthetic approach. Domestic and 
international experts in different fields will be invited to organize the 
preliminary and final selection committee to process the evaluation.
Product Design Category
Creativity: 50%; Thematic: 30%; Design Presentation: 20%
Visual Design Category
Creativity: 50%; Thematic: 30%; Composition and Aesthetics: 20%
Digital Animation Category
Creativity: 50%; Aesthetics: 30%; Thematic: 20%
Brand Specified Category
Creativity: 40%; Pertinency and Technical Compliance: 50%; Design 
Presentation: 10%

Awards 

Product Design, Visual Design, and Digital Animation Categories 
Grand Prix (1 winner) 
NT$400,000 (approx. US$13,000), an awarding cup and a certificate 
Gold Prize (1 winner for each category) 
NT$250,000 (approx. US$8,000), an awarding cup and a certificate 
Silver Prize (1 winner for each category) 
NT$150,000 (approx. US$5,000), an awarding cup and a certificate 
Bronze Prize (3 winners for each category) 
NT$60,000 (approx. US$2,000), an awarding cup and a certificate 
Honorable Mention (several winners for each category) 
NT$10,000 (approx. US$330) and a certificate 

International Design Association Special Prize (several winners for 
each category) 
NT$100,000 (approx. US$3,300), an awarding cup and a certificate 

Brand Specified Category-ITRI Innovation Award (Sponsored by 
Industrial Technology Research Institute (ITRI))
Gold Prize (1 winner)
NT$100,000 (approx. US$3,300), an awarding cup and a certificate
Silver Prize (1 winner)
NT$50,000 (approx. US$1,700), an awarding cup and a certificate
Bronze Prize (3 winners)
NT$30,000 (approx. US$1,000), an awarding cup and a certificate
Honorable Mention (several winners)
NT$10,000 (approx. US$330) and a certificate

*Note: In addition to the aforementioned awards, the winners of the awards 
with innovative ideas for further application and commercialization may also 
be selected by the sponsors to apply for the working prototype subsidy as well 
as the subsequent guiding mechanism for product commercialization.

※The prizes will be adjusted according to the quality and quantity of 
participating works. 

※The awarding cup and the certificate will be conferred by the Minister of 
Education and the Award Ceremony will take place in December. 

※The winners will be announced on our official website and other media 
in Taiwan and abroad, to allow suppliers to seek for design cooperation 
opportunities.

 

Terms & Conditions

For the entries
•	All entries will not be returned.
•	Entrants can participate in the competition as individuals or in teams. 

Multiple submissions of different works are acceptable.
•	Multiple submissions of the same work in two or more categories are 

not allowed.
•	The entries must be original and created by the participants 

themselves.
•	All the concepts, text, icons, sheets, pictures, videos, audios, music, 

animation contents and program of the work shall not be involved in 
any plagiarism or infringement of copyrights or other laws.

For the entrants
•	All entrants shall accept the regulations of TISDC. Participating 

qualifications or prizes will be cancelled if the violation is proved and 
the organizer shall have the rights to take actions.

•	The entrants shall respect the evaluation and decisions made by the 
committee.

•	If the participating work has been published, awarded or is under 
evaluation process in other competitions, the entrant shall clearly 
indicate the fact in the Affidavit and inform the organizer.

•	Requests, lobbies, threats, bribes or other actions interfering in the 
evaluation are not allowed.

•	The entrants shall agree to provide the detail information of the entries 
for future media coverage and exhibitions.

•	The top three prize winners of each category shall be present at the 
award ceremony. All travel expenses related to the award ceremony 
will be borne by the participants.

For the winners
•	The winners shall agree to provide the detail information of the works 

for future media coverage and exhibitions.
•	The winners shall cooperate with the organizer in promotion and 

education activities for 3 years since the proclaiming of awarding.
•	All monetary prizes will be taxed according to the regulations of Taiwan 

government. (The winners from abroad will be taxed at the rate of 
20%.)

•	For promotion purposes, the organizer shall have the rights to utilize 
(including but not limited to reproduce, public recitation, public 
broadcast, public presentation, public transmission, distribution, public 
display, publication, public release) the awarded works in different 
formats, including but not limited to Video/CD recordings, catalogues, 
photos, publications, and exhibitions.

•	The commercialization and marketing activities of the awarded works 
shall not contravene the spirit of the competition.

In any of the following conditions, the organizer shall have the rights 
to disqualify the awarded winners and revoke the prizes, awarding 
cups and certificates:
•	In the event that the participant does not meet the qualification.
•	In the event that the awarded work is involved in plagiarism or 

infringement of copyrights or other laws.
•	In the event that the awarded work is proven to be unoriginal design, 

or to have fraudulently copied ideas from other person’s work.
•	In the event that the commercialization and marketing activities of the 

awarded work contravene the spirit of this competition.
•	In the event that the entrant is involved in request, lobby, threat, bribe 

or other actions which interfere the evaluation.
※The organizer reserves the right to make alterations, which will be announced 

on the official website. If there should be any controversial issue, it will be 
deliberated and judged by the committee before reporting to the organizer 
the Ministry of Education for the final resolution.

Contact

2019 Taiwan International Student Design Competition Executive
Department of Visual Communication Design, Asia University
ADD: No.500, Liufeng Rd., Wufeng Dist., Taichung City 41354, Taiwan
TEL: +886-4-2331-0066 & 2331-0099
FAX: +886-4-2331-0099
E-mail: tisdc.tw@gmail.com
Website: www.tisdc.org
Facebook: Taiwan International Student Design Competition
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計畫協同主持人 Associate Project Director

游明龍 Ming-Lung Yu

• 廠商贊助獎項之相關事務
• Coordinating works on Brand Speci�ed Category

計畫協同主持人 Associate Project Director

李新富 Shin-Fu Lee

• 中港澳設計院校推廣及宣傳輔導
• Outreach to design institutes in Mainland China, Hong 

Kong, and Macau

計畫主持人 Project Director

林磐聳 Apex Lin, Pang-Soong

• 整體統籌、策略規劃
• General planning and coordination

計畫協同主持人 Associate Project Director

林孟潔 Miira Lin

• 洽談贊助、國際之相關事務
• Fundraising and international engagement

2019 執行團隊 Executive Team of 2019TISDC

執
行
團
隊EXECUTIVE TEAM

 

計畫協同主持人 Associate Project Director

陳俊宏 Jun-Hong Chen

• 國內設計院校推廣及宣傳輔導
• Outreach to domestic design institutes

計畫協同主持人 Associate Project Director

廖偉民 Wei-Ming Liao

• 國際設計院校推廣及宣傳接洽
• Outreach to foreign design institutes
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專案經理 Project Manager

楊安琪 Angel Yang

• 國內外設計院校宣傳及展覽策劃
• Coordinating promotion campaigns in domestic and 

foreign design institutes; curating exhibitions

專案經理 Project Manager

黃維萱 Wendy Huang

• 專案設計物相關事務
• Designing event posters, backdrops, and publications 

專案經理 Project Manager

陳恩儒 Luby Chen

• 評選徵件及整件相關事務
• Receiving and compiling entries

專案經理 Project Manager

黃郁琁 Jenny Huang

• 處理專案行政庶務、經費核銷、專案各類活動
規劃與統籌

• Administrative affairs, reimbursement, planning and 
coordination of events

專案經理 Project Manager

莊家懿 Mandy Chuang

• 國際設計組織、贊助廠商相關業務
• Affairs regarding international design associations and 

sponsors

專案經理 Project Manager

李宛真 Winnie Li

• 國際設計組織、國際宣傳接洽連繫
• Liaison with international design organizations; 

international promotion campaigns

附錄－競賽簡介

Appendix - Competition Regulations
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